
Till 

Korsnäs kommun 
 

 

 

Svenska Pensionärsförbundet rf fyller i år 50 år. Som ett led i firandet av 

jubileet kommer alla SPF:s pensionärsföreningar att överlämna en budkavle 

med önskemål om åtgärder av olika slag till beslutsfattarna i sin kommun och 

stad.  

 

Korsnäsnejdens Pensionärer rf vill framföra att Korsnäs är en välskött kommun, 

där man har tagit väl hand om kommunens olika sektorer och speciellt 

äldreomsorgen. 

 

Här följer några frågor som är aktuella och som pensionärsföreningen hoppas 

att kommunens beslutsfattare kan påverka på olika statliga och kommunala 

nivåer i samhället.  

 

1. Det statliga vägnätet har under en längre tid varit underfinansierat. Det 

har lett till att vägarna är i undermåligt skick. För oss på landsbygden 

skulle det gälla att verka för att få mer resurser för underhållet av det 

statliga vägnätet. När det gäller det kommunala vägnätet så framför vi att 

Kyrkobyvägens ytbeläggning behöver förnyas och att vinterunderhållet 

behöver förbättras. Även andra byavägar behöver en översyn. 

 

2. Den interna kollektivtrafiken borde förbättras. Då man blir äldre och 

inte längre har körkort och inte har rätt till färdtjänst är man beroende av 

hjälp av grannar och anhöriga när man ska ta sig till butiken, apoteket 

och hälsogården. Det finns för få taxibilister i kommunen. Vårt önskemål 

är att kommunen skulle utreda möjligheterna till någon form av intern 

kollektivtrafik. 

 

3. Välfärdsområdets service på landsbygden bör tryggas. Våra pensionärer 

behöver den närservice som kan erbjudas vid Korsnäs hälsogård. Det är 

en del av livskvaliteten och tryggheten att servicen kan bevaras på minst 

nuvarande nivå. 

 

 

Korsnäs den 16 maj 2022 

 

Korsnäsnejdens Pensionärer rf 

 
Styrelsen 


